

週	日期	時間	活動	Case of the week
一	11/25			(3F門診討論室)
二	11/26	08:00-08:30	※ 研究專題討論會 Zinc deficiency in patients with bullous pemphigoid	/VS 朱家葆 (3F門診討論室) 【全科人員】
		08:30-09:00	※ 研究專題討論會 英國倫敦國王學院外訓心得報告	/R3 賴奕慈 (3F門診討論室) 【全科人員】
三	11/27	08:00-09:00	※ 住診教學	VS 許釗凱 (3F門診討論室) 【Clerks, PGYs, Rs】
		13:00-15:00	※ 臨床病理討論會 (括弧內為討論重點)	R2 侯秉宸 / VS 李玉雲 (3F門診討論室) 【全科人員】
			1. Skin, nasal ala, left, biopsy: Unusual congenital intradermal pigmented epithelioid melanocytoma (The clinicopathology review of pigmented epithelioid melanocytoma)	/VS 何英右
			2. Skin, back, cut biopsy: Myxoid spindle cell neoplasm, suspect nerve sheath myxoma (The clinicopathology review of nerve sheath myxoma)	/VS 王德華
			3. Skin, knee, left, excision: Myofibroma (The clinicopathology review of myofibroma)	/VS 趙曉秋
			4. Skin, thigh, left; punch biopsy: Granulomatous dermatitis with pigment deposition (The clinicopathology review of tattoo-induced skin reaction)	/VS 趙曉秋
5. Skin, abdomen, left, biopsy: Urticarial dermatitis (The clinicopathology review of urticarial dermatitis)	/VS 廖怡貞			
6. Skin, posterior neck; biopsy: Consistent with epidermodysplasia verruciformis (The clinicopathology review of epidermodysplasia verruciformis)	/VS 許明隆			
四	11/28	08:00-08:30	※ PGY seminar 藥物副作用解釋責任之醫學倫理思辨	PGY 蔡維倫 / VS 杜威廷 (3F門診討論室) 【全科人員】
		08:30-09:00	※ 外訓醫師報告 Introduction of neuropathic pruritus	老醫科 蕭文秋 / VS 何英右 (3F門診討論室) 【全科人員】
五	11/29	08:00-09:00	※ 住院醫師讀書會: Fitzpatrick 9e Ch. 121	R4 葉芮苙 (3F門診討論室) 【Rs】
六	11/30		※ 值班主治醫師查房	Answer for last week : exostosis
日	12/01			

